
             URZĄD MIEJSKI                                                          Wałbrzych, dnia 23.11.2024 r. 
             W WAŁBRZYCHU  
       BIURO  ORGANIZACYJNE      
 
 
BO.0003........................ 

 
..Tomasz Maciejowski,..........Rafał Kiercz........ 
                  /imię i nazwisko radnego, klub radnych/  
 
 

Składamy interpelację, zapytanie do: 
  /niewłaściwe skreślić/ 

    Prezydenta Miasta Wałbrzycha  
Pana Romana Szełemeja 

za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Miejskiej Wałbrzycha 

 
w sprawie doniesień prasowych zamieszczonych w artykule pt. „Wałbrzyszanie zrobieni „na 
festiwal rowerowy”. Gdzie się podziało sto pięćdziesiąt tysięcy złotych?” na portalu 
dziennik.walbrzych.pl z dnia 21.11.2024r. 
 
Wnosimy o udostępnienie informacji z realizacji projektu „Z rowerem po Aglomeracji 
Wałbrzyskiej, czyli Festiwal Rowerowy 2024”, na który środki pozyskało stowarzyszenie LOT 
AW z Ministerstwa Sportu i Turystyki, przez dwa podmioty: 

 Wałbrzyskie Centrum Sportowo-Rekreacyjne AQUA-ZDRÓJ Spółka z o.o. 
 Centrum Nauki, Kultury i Sztuki Stara Kopalnia w Wałbrzychu,  

w zakresie: 
- udostępnienia umowy wskazanych podmiotów z LOT AW. 
- udostępnienia wszystkich umów zawartych między wskazanymi dwoma podmiotami a 

kontrahentami wybranymi do realizacji poszczególnych zadań w ramach projektu. 
- udostępnienia sprawozdań z wykonania zadań projektowych przez wskazane podmioty 

(Aqua-Zdrój, SK) z ujęciem wszystkich faktur i rachunków oraz z ich opisem 
merytorycznym. 

- udostępnienia przez Centrum Nauki, Kultury i Sztuki Stara Kopalnia w Wałbrzychu 
sprawozdania z wydatkowania przez Stowarzyszenie Cyklistów Aglomeracji Wałbrzyskiej 
(kierowanego przez radnego pana Mateusza Rosiaka – zgodnie z doniesieniami medialnymi) 
19 tys. zł. 

- wyjaśnienia przez Centrum Nauki, Kultury i Sztuki Stara Kopalnia w Wałbrzychu kwestii 
wysokości stawek za najem placu (12 tys. zł), systemu naliczania wysokości prowizji z 
realizacji zadania na przykładzie opisanym w artykule (12 tys. zł z kontraktu wartego 65 tys. 
zł).  

- wyjaśnienia przez Wałbrzyskie Centrum Sportowo-Rekreacyjne AQUA-ZDRÓJ Spółka z o.o. 
przyczyn postawienia tezy medialnej, jakoby 57 tys. zł w sposób niewłaściwy zostało przez 
spółkę „zagospodarowane/rozliczone”. 

 
 
 

 
 

Tomasz Maciejowski    Rafał Kiercz 
......................................................... ......................................................... 
            /podpis radnego/                 /podpis radnego/ 
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